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Dnr 13FNÄ/24 Finansieringsnämnd för äldreomsorg 2013-09-03  § 50 

 

Framtidens äldreliv och äldreomsorg i Värmdö kommun 

 
Finansieringsnämnden för äldreomsorgens beslut 

1. Finansieringsnämnden för äldreomsorg återremitterar ärendet för 

ytterligare beredning. 

2. Ärendet tas upp på nästa nämnd, den 15 oktober. 

 
Ärendebeskrivning 

Finansieringsnämnden för äldreomsorg har i budget för 2011 fått i uppdrag 

att utreda hur kommunens äldreomsorg bör utformas för att möta framtidens 

behov. En delrapport om framtida utveckling inom särskilda boenden har 

tidigare redovisats. 

 
Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse; Framtidens äldreliv och äldreomsorg i Värmdö kommun, 

2013-08-22. 

Rapport Framtidens äldreliv och äldreomsorg i Värmdö kommun, 2013-08-

22. 

 
Yrkanden 

Elisabeth Dingertz (M) yrkar återremitterande av ärenden för ytterligare 

beredning och för beslut på nämnden den 15 oktober. 
 
Propositioner 

Ordföranden ställer proposition om ärendet ska återremitteras eller ej och 

finner att det återremitteras. 

 
Protokollsanteckningar 

Claes F Jonsson (M) inkommer med protokollsanteckning; ” Nämnden har 

känt stort behov av att få fram underlag för att förstå hur behoven av 

äldreomsorg kommer att utvecklas på sikt. Vi har fått signaler om att det 

sker snabba förändringar.  

Nu har vi fått ett gott underlag för våra bedömningar i den nu presenterade 

utredningen. Men problembilden är komplicerad och vi kommer att ställas 

inför besvärliga prioriteringar. Jag känner behov av att få tid att först 

förlänga tidsperspektivet och förstå hur gapet mellan behov och nuvarande 

resurser/beslutade åtgärder ser ut över tid. Det är därefter lättare att fatta 

beslut om fortsatta åtgärder. 

Situationen är sådan där Medborgardialog är ett synnerligen lämpligt 

hjälpmedel. Speciellt i ett läge där äldreomsorgen generellt är ett hett 

område. Jag yrkar på att förvaltningen tar fram ett förslag till hur en sådan 

lämpligen bör ske.  

Claes F Jonsson 130904” 
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(S) gruppen inkommer med protokollsanteckning: Ärende 9. 

Vi välkomnar att nämnden beslutade att återremittera beslutsunderlaget för 

"Framtidens äldreomsorg i Värmdö kommun". 

Vår förhoppning är att det reviderade beslutsunderlaget innehåller förutom 

en helhetsbild av behov, planer och beräknad tid för färdigställandet som 

täcker behovet av de olika boendeformerna. Vi ser även fram emot en 

konsekvensbeskrivning gällande beslutspunkt 3, "att utöka antalet 

demensplatser inom befintliga och planerade särskilda boenden". 

Vi ser en risk att exempelvis multisjuka som idag beviljas plats inom SB 

kommer i framtiden att få en skarpare biståndsbedömning då många 

befintliga platser bereds istället för personer med demens.   

 
Sändlista 
Kundvals- och finansieringsavdelningen 

Kansli- och utvecklingsavdelningen 

Kommunstyrelsen 

Kommunfullmäktige 

Akten 
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